
 

Treść odpowiedzi na interpelację radnego Krzysztofa Strzałkowskiego 
w sprawie infrastruktury łączności w Pawilonie Głównym Mazowieckiego Centrum 
Neuropsychiatrii w Zagórzu 

Odpowiadając na interpelację z dnia 10 grudnia 2019 r. w sprawie infrastruktury łączności  
w Pawilonie Głównym w Zagórzu, informuję, że uzyskałem zapewnienia od Prezesa Zarządu 
Mazowieckiego Centrum Neuropsychiatrii sp. z 0.0. nt. planowanej poprawy tego obszaru. 

Prezes Zarząd spółki Mazowieckie Centrum Neuropsychiatrii sp. z o.o. w Zagórzu w dniu  
18 grudnia 2019 r. poinformował, że podpisana została umowa z Orange Polska S.A. na dzierżawę 
terenu pod budowę masztu antenowego telefonii komórkowej w Zagórzu. Aktualnie operator stara 
się o zgody administracyjne na budowę przyłącza energetycznego, które będzie zasilało maszt 
BTS. Jak podkreślił Prezes Zarządu na tej inwestycji szczególnie zależy również Mazowieckiemu 
Centrum Neuropsychiatrii, ponieważ poprawi ona komfort pracy pracowników oraz komfort pobytu 
w szpitalu pacjentów i ich rodziców. 

Ponadto Zarząd Spółki zapewnił mnie, że po realizacji budowy masztu planuje usytuowania kilku 
punktów odbioru sygnałów WI-FI z myślą o pacjentach i rodzicach. Do czasu pobudowania masztu 
Centrum zamierza zakupić odpowiednią liczbę tymczasowych nadajników WiFi. 

Zgodnie z zapewnieniami Prezesa Zarządu Spółki prośby rodziców dotyczące postawienia ławek 
zostaną zrealizowane przed rozpoczęciem tzw. sezonu wiosennego, w ramach planowanej 
rozbudowy istniejącego placu zabaw. 
 


